
5 www.alomanaa.net

Sunday - 21 Aug 2025 - No: 1723

 Thursday| Friday  - 8/9 May 2014 -  No: 296 

الخميس 21 أغسطس 2025م - الموافق 27صفر 1447 هـ - العدد 1723

اعلان

فعلى الراغبين مــن الشركات المحلية والأجنبية بالمشــاركة في هذه المناقصة 
التقدم بطلباتهم الخطية خلال أوقات الدوام الرسمي إلى العنوان التالي:

مصلحة الضرائب - ديوان المصلحة - مكتب الرئيس - م/عدن المنصورة – ريمي، 
Tax.auth@taxauthority-ye.tax وعلى إيميل المصلحة

لشراء واستلام وثائق المناقصة نظير مبلغ وقدرة )300,000( ثلاثمئة ألف ريال 
يمني أو ما يعادلها لا ترد.

آخر موعد لبيع الوثائق هو يوم الأثنين الموافق: 29 / 9 / 2025م. 	- 	
يقدم العطاء في مظروف مغلق ومختوم بالشــمع الأحمر إلى  	- 	
عنوان مصلحة الضرائب ومكتوب عليه اســم المصلحــة والمشروع ورقم المناقصة 

واسم مقدم العطاء وفي طيه الوثائق التالية:
قــدره  مقطــوع  بمبلــغ  مشروط  غير  بــنكي  ضمان  	)1 	
)15,000,000ريال( صالح لمدة 150 يومًًا من تاريخ فتح المظاريف أو شيك مقبول 

الدفع.
صورة من شهادة التسجيل والتصنيف سارية المفعول. 	)2 	

صورة من شــهادة ضريبة المبيعات + البطاقة الضريبية سارية  	)3 	
المفعول

صورة من البطاقة التأمينية + البطاقة الزكوية سارية المفعول. 	)4 	
صورة من ترخيص مزاولة المهنة. 	)5 	

وتستثنى الشركات الأجنبية من تقديم الوثائق والشهادات المشار  	- 	
اليها انفًًا ويكتفي بتقديم الوثائق القانونية المؤهلة الصادرة من البلدان التي تنتمي 
إليها تلك الشركات وفي حالة إرساء المناقصة علية وتوقيع العقد تسري عليه أحكام 

القوانين واللوائح النافذة ذات العلاقة. 
آخر موعد لاستلام العطاءات وفتح المظاريف هو الساعة العاشرة  	- 	
صباحًًا من يوم الأحد الموافــق: 5 / 10 /2025م, ولن تقبل العطاءات التي ترد بعد 

الموعد ويتم إعادتها مغلقه.
ســيتم فتح المظاريف بمكتب رئيس المصلحة بحضور أصحاب  	- 	

العطاءات أو من يمثلهم بتفويض رسمي موقع ومختوم.
يمكن للراغبين المشــاركة في هذه المناقصة الاطلاع على وثائق  	- 	
المناقصة قبل شرائها وذلك خلال الدوام الرســمي لــفتره )39( يوم تبدأ من تاريخ 

نشر الإعلان.
الهدف مــن المناقصة: هو إبــرام عقد لطباعــة وشراء طوابع  	.1 	

البندرول الخاصة بالسجائر المحلية.

تـــعــلن مـــصــلحة الـــضرائب عن رغبتها في إنزال المناقصة العامة رقم )1( لعام 2025م، لطباعة وتوريد عدد مليار 
ومائتين مليون طابع بندرول خاص بالسجائر المنتجة محلياًً والتي سيتم تمويلها من مصدر حكومي 100%.

Public Tender No. (1) for the Year 2025 Issued by the Yemen Tax  Authority – Aden

إعلان مناقصة عامة رقم )1( لعام 2025م، من مصلحة الضرائب

Individuals, as well as local and foreign companies wishing to partici-
pate in this tender, should submit their written applications during official 
working hours to the following address:

Tax Authority Office – President’s Office – Aden, Al Mansoura, Remi
Email: Tax.auth@taxauthority-ye.tax
Tender documents can be purchased and collected for a non-refundable 

fee of (300,000) Three Hundred Thousand Yemeni Rials or the equivalent.
Deadline for selling documents: Monday, 29/09/2025
Bids must be submitted in a sealed envelope sealed with red wax, ad-

dressed to the Tax Yemen Authority, and must clearly state the name of 
the (Tax Authority), the project title, the Tender Number, and the Bidder’s 
name. The envelope must include:

1. An unconditional bank guarantee for the amount of (15,000,000) Fif-
teen Million Yemeni Rials, or a certified payable cheque, valid for 150 
days from the date of envelope opening.

2. A copy of a valid Specification and Registration Form.
3. A copy of the Sale Certificate and valid Tax Card.
4. A copy of the Insurance Card and valid Zakat Card.
5. A copy of the Profession License.
Foreign companies are exempt from submitting the above documents and 

certificates but are encouraged to submit equivalent official documents en-
dorsed by the competent authorities in their home countries. If a foreign 
company is awarded the tender and the contract is signed, all applicable 
legal provisions and regulations will be enforced.

Deadline for receiving bids and opening envelopes: Sunday, 5/10/2025 
at 10:00 a.m. Bids received after this deadline will be rejected and re-
turned unopened.

Envelopes will be opened at the Tax Authority Head Office, in the pres-
ence of the bidders or their legal representatives, who must present an of-
ficial Power of Attorney.

Interested parties may review the Tender Documents prior to purchase 
during official working hours over a period of 39 days starting from the 
date of this announcement’s publication.

Purpose of the Tender:
To enter into a contract for the printing and supply of banderol stamps for 

locally produced cigarettes.

 The Yemen Tax Authority announces its intention to launch Public Tender No. (1) for the year 2025 for the
printing and supply of One Billion Two Hundred Million (1,200,000,000) Banderol stamps for locally pro-

.duced cigarettes. This project will be financed 100% from government funds


